
Kervan klubin aloite 

Klubimme kysymys piirikokoukselle: 

Olisiko mahdollista liittää piiripuheenjohtajan klubivierailuihin piirin viestintävastaava. 

Klubien määrä uhkaavasti pienentynyt ja jäsenien keski-ikä kasvanut, joten atk-osaaminen 

tökkii monessa klubissa. Viestintävastaava voisi auttaa klubien kuvien liittämisessä sivustoihin ja 

toimia atk-tukihenkilönä. 

 

 


